
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-09/2016 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 20. 09. 2016 v 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Hojka, Hráský, Coufalová, 

Panská, Novotná, Pokorná, Jebavý, Malá, Dvorský, Harbichová 

Studentská komora (s): Pecinová, Omcirk, Ižovská, Anděrová, Brtník, Thiel 

Omluveni: Jelen (a), Bujnovský (s) 

Nepřítomní: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Vindušková, Zelenka 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 20. 9. 2016: (19-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/09/2016: AS UK FTVS schválil program zasedání 20. 9. 2016. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 21. 6. 2016 a z mimořádného 

zasedání dne 30. 8. 2016 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu z řádného zasedání dne 21. 6. 2016 a 

mimořádného zasedání dne 30. 8. 2016.  

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 21. 6. 2016: (18-0-1). 

Usnesení 02/09/2016: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 21. 6. 2016. 

 

Hlasování o zápisu z mimořádného zasedání dne 30. 8. 2016: (19-0-0) 

Usnesení 03/09/2016: AS UK FTVS schválil zápis z mimořádného zasedání dne 

30. 8. 2016. 

 

3. Informace předsednictva o činnosti AS UK FTVS za období červenec a srpen 

Předseda Heller informoval, že v průběhu prázdnin byly projednány pouze formální úpravy 

organizačního řádu. 

 

 



4. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o tom, že vídeňská univerzita vypověděla smlouvu o spolupráci 

v rámci Erasmus+. Bude vydáno opatření k lékařským prohlídkám, která budou hrazena 

z fakultního rozpočtu ne z katedrálních. Řízení dr. Seidla se stále řeší. U příležitosti oslav 

výročí narození Karla IV. se fakulta zúčastnila dvěma akcemi. Konference neměla velkou 

účast. Druhou akcí je zpřístupnění laboratoří 15.10. 2016. Do programu Primusu se na 

fakultě nikdo nepřihlásil, což ani nebylo možné, neboť nikdo nemá ERC program. 

V projektu Progres jsou dva projekty. Bohužel je těžké získat fakulty k participaci. Dále je 

třeba upravit některé změny v SISu, například zapisování doktorandů nebo práva 

k zasahování do SISu. Stále není dořešena smlouva o pronájmu pro katedru Vojenské 

tělovýchovy. Studenti chtěli ve vnitrobloku pořádat akci pro studenty, ale nakonec tato akce 

být nemůže, protože studenti nezajistí bezpečnostní opatření. Dále děkanka informovala o 

sociálním fondu, který se bude nabízet na jednotlivé katedry. Tyto peníze se budou moci 

využít například na vzdělávání zaměstnanců. Pomalu se připravuje rozpočet na rok 2017, 

byl požádán rektorát o kritéria sestavování. Dostali jsme seznam tureckých akademiků, kteří 

se chtějí na UK uplatnit, jejich obory ale nejsou spjaty s naší fakultou. Dále byla námitka 

k doktorskému přijímacímu řízení, od příštího roku by měly být přístupy pouze k sumárním 

výsledkům. 

Předseda Heller uvedl, že by byl rád, kdyby od rektorátů přišla nějaká kritéria pro přijímací 

řízení doktorského studia. Děkanka uvedla, že zde kritéria zatím nejsou. Předseda Heller 

uvedl, že podmínky k přijímání do doktorského studia nejsou v rámci univerzity sjednoceny. 

Proběhla diskuse ohledně přijímacího řízení doktorského studia. Proděkan Bunc by měl mít 

kritéria pro přijímací řízení do doktorského studia připravena na příští zasedání AS UK 

FTVS. 

 

5. Projednání a schválení Podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2017/2018 

Předseda studijní komise Hojka uvedl závěry jednání této komise, které proběhlo za 

účasti proděkanky Vinduškové. Po zapracování drobných změn studijní komise doporučuje 

předložený materiál schválit. Senátor Zahálka uvedl, že mu není jasná forma toho předpisu. 

Proděkanka Vindušková uvedla, že to má být příloha č. 5 Statutu UK FTVS. Navrhuje, aby 

materiál byl vytištěn, podepsán děkankou a AS UK FTVS a uložen. Senátor Zahálka 

upozornil, že anglická verze má jinou hlavičku. Předseda studijní komise Hojka uvedl, že by 

byl rád, kdyby takto kvalitně byly zpracovány i podmínky přijímacího řízení pro doktorské 

studium. Senátorka Novotná se zeptala na případ studentky s postižením, která nesplnila 

podmínky přijímacího řízení a přesto byla zapsána do studia. Proděkanka Vindušková 



uvedla, že bylo rozhodnuto na základě toho, že uchazečka nemohla vykonat upravenou 

sestavu z gymnastiky, přičemž v posuzování handicapových uchazečů není tak široké 

bodové rozmezí jako u zdravých uchazečů. Senátorka Novotná upozornila, že stačilo splnit 

jeden bod a že tento případ nebyl konzultován s garantkou oboru. Proběhla diskuse ohledně 

tohoto případu. 

Hlasování o Podmínkách přijímacího řízení pro akademický rok 2017/2018: (11-0-7) 

Usnesení 04/09/2016: AS UK FTVS schválil Podmínky přijímacího řízení pro akademický 

rok 2017/2018. 

 

6. Informace o stavu projednávání Organizačního řádu UK FTVS na AS UK 

Organizační řád byl předán legislativní komisi AS UK a měl by být projednán na říjnovém 

zasedání AS UK. 

 

7. Informace o průběhu projednávání smlouvy se Sportcentrem Evropská 

Tajemník Zelenka informoval o schválení smlouvy akademickým senátem UK. Smlouva 

byla podepsána i oprávněnou osobou za stranu Sportcentra Evropská. Nyní se řeší jak dále 

nastavit smluvní vztahy a připravit poptávkové řízení. Projednává se také odkup vybavení.  

 

8. Různé 

Senátor Jelen písemnou formou požádal o projednání návrhu zavést hodnotící systém 

využití pracovní doby a výkonu i pro neakademické pracovníky  na UK FTVS. Předseda 

Heller uvedl, že toto se diskutovalo už v červnu s výsledkem, že toto je v kompetenci 

kateder. Děkanka uvedla, že zatím je třeba objektivizovat hodnocení akademických 

pracovníků. Senátor Zahálka uvedl, že by toto úplně nezavrhoval s tím, že se nejedná pouze 

o sekretářky, ale jde i o jiné neakademické pracovníky na katedrách, například laboranty. 

Děkanka vyjádřila obavy, aby to nevedlo pouze k vyšší administrativní práci. 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


